

OUTSTANDING
POLYU ALUMNI
AWARD



Call for Annual General Meeting 召開周年大會

The OPAA 2017/2018 Annual General Meeting (AGM) will be held on 27 February 2018, and the members will receive the report from the President and the accounts of the Association at the meeting. A luncheon to celebrate the Chinese New Year will be arranged after the AGM. Register now, and we look forward to welcoming you on the event day!

OPAA 2017/2018 Annual General Meeting cum CNY Luncheon

Date: 27 February 2018 (Tuesday)

Time: 11:00 a.m. – 1:30 p.m.

Venue: Staff Club Restaurant, 5/F Communal Building, PolyU campus

Lunch fee: HK\$200/member [reserve lunch ticket now](#)

傑出理大校友協會將於2018年2月27日召開2017/2018周年大會，會員可於會上收悉會長報告及財政報告。會後將舉行農曆新年午間聚餐，誠邀各會員報名參加！

傑出理大校友協會2017/2018周年大會暨農曆新年午間聚餐

日期: 2018年2月27日

時間: 上午11時正至下午1時30分

地點: 理大職員會所餐廳 (理大文康大樓5樓)

午餐費用: 會員每位港幣\$200 [立即預訂午餐券](#)

Connect with us and your fellows via LinkedIn 透過領英加強會員聯繫

We are pleased to announce that the Association has recently set up a LinkedIn account to help members build network and make professional connections. Invitation has been sent to all members and it will be extended to OPAA Mentees' Circle in the near future. Please join us and get connected!

本會最近於職場社交網絡「領英」建立帳號，希望藉此加強各會員之間的專業聯繫。首輪邀請已發送給所有會員，其後亦會擴展至「大師班學友圈」的成員。期待各會員加入並與我們聯繫！

EVENT HIGHLIGHTS 活動焦點

[Lecture by PolyU Outstanding alumnus and renowned car designer Mr Anthony Lo on 16 August 2017](#)
[著名汽車設計師及傑出理大校友羅偉基先生主持講座\(2017年8月16日\)](#)



[OPAA Master Class ~ 5th Speakers Forum & Kick-off Gathering of Mentorship Programme on 30 October 2017](#)

[傑出理大校友大師班~第五屆講者論壇暨師友同行計劃聚會2017年10月30日](#)



PROFILE UPDATES 資料更新

President's Corner 會長專欄

The Association has enjoyed another fruitful year in 2017. With tremendous support and contributions from our members, we have successfully organized the PolyU 80th Anniversary OPAA Reunion and Special Master Class, and participated in various PolyU 80th Anniversary celebratory events.

The recent highlight of the the Association is the "OPAA Master Class - 5th Speakers Forum" held on 30 October 2017, which has engaged three distinguished alumni to share their insights on the topic of "In Search of Future". The three speakers were Mr Mike Wong Chik-wing, JP, Deputy Managing Director of Sun Hung Kai Properties Limited, Ir Eric Ma Siu-cheung, GBS, JP, former Secretary for Development of the Government of HKSAR, and Dr Johnny Ng Kit-chong, Founder and Chairman of Goldford Group. We were pleased to receive feedback from the audiences. The speakers also expressed that it was a great event and the sharing and exchange was inspiring for all. The Association also took the opportunity to present the OPAA Scholarships to six outstanding student mentees who participated in the "OPAA Master Class 2016/2017 - Mentorship Programme" and to kick off the Mentorship Programme for 2017/2018.

Taking this opportunity, I would like to thank all members for their continued support in the various initiatives of the OPAA Master Class. I would also like to express my heartfelt appreciation for the following members for their generous donations on the OPAA Master Class (in alphabetical order of last name):

Mr Stephen Au Ling-ming

Ir Choy Kin-kuen

Ir Dr David Ho Chi-shing, JP

Dr Edith Kwan Ngan-hing, MH

Mr Kenneth Lam Yiu-kin

Mr Liu Sing-cheong, JP

Mr Kenneth Pang Tsan-wing, SBS

Ir Dr Otto Poon Lok-to, BBS, OBE

Ir Tsui Tack-kong

Ir Dr Peter Wong Kwok-keung, GBS, SBS, JP

Ir Wong Tit-shing

The Hon. Frankie Yick Chi-ming, SBS, JP

We look forward to another successful year ahead. Hope to see you soon in our future events!

2017年為本會豐盛的一年。得蒙各會員支持，本會成功舉辦「理大80周年校慶傑出理大校友聚會暨大師班」及參與多項慶祝理大建校80周年活動。

2017年10月30日，本會舉行大師班講者論壇，邀得三位傑出校友擔任講者，並就「尋找未來」主題與參加者分享經驗。論壇講者包括新鴻基地產副董事總經理黃植榮先生，JP、香港特別行政區政府前發展局局長馬紹祥工程師，GBS，JP及高鋒集團創始人及主席吳傑莊博士。本會亦於同日安排新一屆師友同行計劃的學員與導師聚會，正式啟動新一年的師友同行計劃。

本人藉此機會感謝各會員一直以來對大師班的支持，特別鳴謝以下會員的慷慨貢獻(以英文姓氏排列):

區令明先生

蔡健權工程師

何志盛博士工程師，JP

關雁卿博士，MH

林耀堅先生

廖勝昌先生，JP

彭贊榮先生，SBS

潘樂陶博士工程師，BBS，OBE

崔德剛教授工程師

王國強博士工程師，GBS，SBS，JP

黃鐵城工程師

易志明議員

盼望本會來年更進一步，並於日後的活動與您見面！